


MLADI IN TRAJNOSTNA MOBILNOST – okrogla miza

Anja Zagomilšek      in Sonja Majcen 
Zavod VOZIM                          Mladinski center Celje 



Strukturiran dialog na temo trajnostne mobilnosti z iskanjem 
izzivov in rešitev za njeno izboljšanje.



Namen

• spoznavanje s pojmom TM ter spoznavanje različnih oblik TM v 
Mestni občini Celje,

• identifikacija izzivov, s katerimi se soočajo mladi na področju TM,
• zbiranje stališč mladih glede uporabe oblik TM za različne namene

(prihod v šolo, popoldanske aktivnosti, večerne aktivnosti, …),
• iskanje predlogov in rešitev mladih na področju TM,
• priprava konkretnih predlogov in pobud, kako lahko mladi prispevajo

k izboljšanju oz. določenim rešitvam na področji TM.



Področja

• hoja,
• kolesarjenje,
• javni promet,
• avto.

Vprašanja: Kako si svoje sošolce_ke / kolege_ice prepričali, da bi
VEČ hodili, kolesarili, uporabljali javni promet?
oz. Kako bi jih prepričali, da bi manj uporabljali avto?





HOJA

Zakaj je hoja tako podcenjena in kako bi spodbudila / prepričala svoje
sošolce, da bi več hodili?



HOJA

Katera je najbolj pomembna stvar, ki bi jo morali v MOC spremeniti, 
da bi občani, pa tudi obiskovalci, začeli več hoditi oz. hojo uporabljati
za opravljanje dnevnih opravil (hoja v službo, šolo, trgovino, po 
opravkih, ipd.)?



HOJA

Katera je najbolj pomembna stvar, ki bi jo morali v MOC spremeniti, 
da bi občani, pa tudi obiskovalci, začeli več hoditi oz. hojo uporabljati
za opravljanje dnevnih opravil (hoja v službo, šolo, trgovino, po 
opravkih, ipd.)?





KOLESARJENJE

Kolo je v mestih eno najbolj primernih prevoznih sredstev, zakaj je temu
tako?



KOLESARJENJE

Kako bi prepričali sošolce, da bi uporabili kolo oz. zakaj je KolesCE dobra 
izbira tako za mlajše kot za starejše?





JAVNI PROMET

Kaj bi spremenili pri javnem prevozu, da bi se več mladih odločalo za 
potovanje z avtobusom, vlakom? 



JAVNI PROMET

Kakšne spremembe bi bile dobrodošle pri uporabi avtobusa, da bi
se zanj odločalo več mladih (pa tudi starejših)?





AVTO

Avto sicer omogoča večjo dostopnost in hitrejše prevoze, ampak
ali menite, da bi ga v mestih lahko zamenjali in s čim?



AVTO

Kakšne rešitve predlagate za zmanjšanje uporabe avtomobilov v mestu?





Kontakt

Anja Zagomilšek
Zavod VOZIM

www.vozim.si

anja@vozim.si

070 326 248

Hvala!


